
1 

 

PROTOKÓŁ Nr XL/2017 
Z XL Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Białogard  

w dniu 17 sierpnia 2017 r.  
 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 11.15 w Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy 

Białogard. W posiedzeniu udział wzięło 10 członków Rady Gminy, nieobecni byli Radni: 

Kazimierz Kwiatkowski, Tomasz Kołodziejski, Piotr Kozicki, Marcin Pender i Dariusz 

Smagowski. W posiedzeniu wziął udział Wójt Gminy Białogard Pan Jacek Smoliński  

i Skarbnik Pani Izabela Czaplejewska.  Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu oraz do protokołu z posiedzenia Wspólnych Komisji Rady Gminy Białogard w dniu 

17 sierpnia 2017r.   

   Posiedzeniu XL Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Białogard przewodniczył Pan Kazimierz 

Gregorczyk- Przewodniczący Rady Gminy, protokołowała Pani Karolina Dudkiewicz- 

Podinspektor ds. działalności gospodarczej, wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych i obsługi Rady Gminy.   

 

Ad.1. Przewodniczący powitał uczestników posiedzenia, stwierdził kworum,  

a następnie przedstawił porządek XL Nadzwyczajnej Sesji w poniższym brzmieniu:  

 

1. Otwarcie sesji, w tym: 

-stwierdzenie kworum, 

-przyjęcie porządku obrad, 

2. Interpelacje i zapytania Radnych. 

3. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

a) dopuszczenia zapłaty podatków i opłat stanowiących dochody budżetu Gminy Białogard 

instrumentem płatniczym; 

b) zmian w budżecie gminy na 2017 r, 

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białogard na lata 2017-2034,  

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

5. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

6. Zamknięcie XXL Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Białogard. 
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Ad. 2.  Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

 Na XL Nadzwyczajną Sesję Rady Gminy Białogard nie wpłynęły żadne interpelacje  

i zapytania Radnych. Wobec powyższego Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu 

obrad.  

 

Ad. 3. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) dopuszczenia zapłaty podatków i opłat stanowiących dochody budżetu Gminy 

Białogard instrumentem płatniczym; 

Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków  

i opłat stanowiących dochody budżetu Gminy Białogard instrumentem płatniczym. Pani 

Izabela Czaplejewska poinformowała, że płatności będą dokonywane bezpłatnie. Urządzenie 

zostanie zamontowane w Urzędzie Gminy Białogard, umożliwi klientowi płatność kartą. 

Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stosunkiem 

głosów : 10:0:0, projekt uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat 

stanowiących dochody budżetu Gminy Białogard instrumentem płatniczym został przyjęty 

jednogłośnie.  

 

b) zmian w budżecie gminy na 2017 r, 

Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały na Komisjach Wspólnych w dniu dzisiejszym. 

Nadmieniła, że zmiany dotyczą oświaty, związane są z projektem :Nowoczesna szkoła...” 

realizowanym od września 2017 roku w szkołach na terenie Gminy Białogard.  

Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie  

i stosunkiem głosów : 10:0:0, projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 

rok został przyjęty jednogłośnie.  

 

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białogard na lata 2017-2034, 

 

Pani Skarbnik Izabela Czaplejewska poinformowała, że zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej są ściśle związane ze zmianami w poprzednio przyjętej uchwale dotyczącej zmian 

w budżecie gminy za 2017 rok.  
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Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie  

i stosunkiem głosów : 10:0:0, projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 

rok został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

 

 Przewodniczący odczytał oświadczenie Radnego Kazimierza Kwiatkowskiego, dot. 

nieobecności Radnego w pracach Komisji i sesji Rady Gminy Białogard od 1 września 2017 

roku do 30 marca 2018 roku.  

 

Ad. 5.  Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

 

Radny Kazimierz Chodynko zapytał o dowozy dzieci do szkół. Joanna Czupreta, 

pracownik Urzędu Gminy Białogard udzieliła odpowiedzi: dzieci zdrowe będzie dowoziła 

firma Arriva, a osoby niepełnosprawne Gmina Białogard. Pani Czupreta poinformowała, że  

w piątek odbędzie się spotkanie z przedstawicielami firmy Arriva odnośnie transportu. Radny 

zapytał również o schody dla niepełnosprawnych. Odpowiedzi udzieli Pan Tadeusz 

Szarłowski po uzgodnieniu z Komisją Komunalną. Radna Pani Marzena Moraczewska 

odpowiedziała, że Komisja Komunalna powinna rozpatrywać wnioski o remonty.  

 Na sale poproszono Panią Iwonę Lewandowską, aby przedstawiła Radzie sprawę dot. 

projektu związanego ze świetlicą w Czarnowęsach. Pracownik Urzędu Gminy omówiła 

procedury związane z przyjęciem wniosków, projektu i przedstawiła aktualną sytuacją 

projektu. Pani Lewandowska otrzymała informację, ze wniosek został rozpatrzony 

pozytywnie i zostanie wdrażany w listopadzie.  

 

Ad. 6. Zamknięcie XL Sesji Rady Gminy Białogard. 

 

Wobec wyczerpania wszystkich punktów XL Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Białogard, 

Przewodniczący zamknął jej obrady około godz. 11.30  

 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Karolina Dudkiewicz 


